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Svar status

Total
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Arbejdsgruppemøder (Forbund/DIF/TD)?
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Uddyb venligst
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Studieture?
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Roadshow?
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Informationsniveau?
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Tilgængelighed?

Total
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Gensidig involvering?
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Planlægning af din sportsgrens setup under OL?
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Afstemning af forventninger?
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Optimering af rammer og vilkår?
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Atleternes præstation?

Total

0
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Din præstation om sportschef?

Total

0
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Din øvrige stabs præstationer?

Total
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Indkvartering under OL?

Total
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1

Uddyb venligst

Total

Side 13 | 28Powered by Enalyzer | 11 oktober 2016 klokken 10:10

0,0%

10,0%

0,0%

10,0%

0,0%

40,0% 40,0%

0%

25%

50%

75%

100%

1 - i meget ringe
grad

2 3 4 5 6 7 - i meget høj
grad

1



Side 14
OL Sportschefer

Publiceret af Camilla Kruse
11 oktober 2016 klokken 10:10
Powered by Enalyzer



10

Ekspertinddragelse?
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Stress?
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Søvn?
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Bespisning?
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Lægebistand?
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Fysioterapeuter?
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Massører?
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Sportspsykologiske konsulenter?
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Analyse-/præstationskonsulenter?
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Hvordan oplevede du medieinteressen for dine atleter i det sidste halve år op til OL?
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Total

Side 23 | 48Powered by Enalyzer | 11 oktober 2016 klokken 10:10

0,0% 0,0% 0,0%

50,0%

10,0%

30,0%

10,0%

0%

25%

50%

75%

100%

1 - meget
mindre end
forventet

2 3 4 5 6 7 - meget større
end forventet

4



10

Hvordan harmonerede medieinteressen i det sidste halve år op til OL med dine atleters mulighed for at træne,
fokusere og præstere optimalt?
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Hvordan oplevede du medieinteressen for dine atleter under OL?
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Hvordan harmonerede medieinteressen under OL med dine atleters mulighed for at fokusere og præstere optimalt?

Total

Answers are listed on page Fritekstbesvarelser | 55

4
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Havde du som sportschef brug for mere presserådgivning og -sparring under OL?
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Hvor var tilfreds var du med samarbejdet med DIF og Team Danmarks presseteam under OL?
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Uddyb venligst

1. Indkvarteringen var som den var.. vi havde en hel del problemer med

gaslækkage og øvrigt men det var ikke noget som vores hold fokuserede på.. Vi

accepterede det og prøvede at få fikset det som skulle fikses også fokuserede vi

på vores opgave som var at forberede os indfør konkurrence. Derimod fik vores

atleter en følelse af at visse sporter er vigtigere æn andre og den følelsen håber

jeg at vi kan få bort til neste OL-periode.. Det er en masse ting som gør det: 1.

ingen som møder os når vi ankommer (hvis ikke man får svar så får man jo ringe

mig op), 2. når håndbold ikke har fået rengjort så skal det fikses hurtigt men når en

af vores atleter havde gaslækkage så fik vi selv det fikset efter 3 dage (ved ikke

hvis det kun var en mediating) .. 3. ikke nogen som siger hej eller hjælper os når vi

skal rejse hjem også videre.. Flere små ting som gør at denne følelse bygges på.. I

behøver ikke komme med på skydebanen, der klarer vi os selv og er till og med

glade for at vare alene i vores normale trygge rammer men jeg skal erkende at jeg

var liiidt skuffet når kontoret var helt tomt når vi skulle rejse hjem.. (vi kan selv

slæbe vores ting til ankomstcentret men bare det at nogen viser intresse betyder

ret meget for mine skytter). Det havde varet helt ok hvis I havde sagt inden at vi

kommer ikke at vare her i aften så vi siger hej nu.. Kun en lille ting som kan

betyde meget.. Media. Jeg havde meddelet DIF inden OL at vores atleter ikke talte

med media inden efter hele deres konkurrence var slut.. ændå fik jeg argumentere

for dette under OL at de ikke skulle snakke med media inden efter hele

konkurrence. Flere problemer med media den første konkurrencedag. Jeg

forklarede for media og sen fungerede det super resten af konkurrencedagerne.

Men vi behøver hjælp fra DIF/Team Danmark med at få ud media til vores

konkurrence og lejr som førberedelser indfør neste OL. og da mener jeg ikke kun 3

måneder inden OL. uden i alle 4 år inden OL så vores atleter vænjer sig til at der

kan stå en menske lige bagom som snakker højt på dansk at oj vad dårligt han nu

skyder.. og hvad betyder det og det..

Supplerende kommentarer

1. Som vanligt mere intresserede op mod et OL. og da vi jo også havde skytter

som var noget af favoritter til OL så blev jo intresset også større. Ønsker dog at få

dette intresse mere langvarigt så at vi kan få et godt samarbejde i gang. Media er

nødt til at forstå at de kan blive delagtige i vores fremganger.. Det er min

målsetning. Vores atleter står med en enormt stort presse på et OL i sær når de er

favoritter. og denne presse bygges op når media helt plustligt står lige bagom, taler

højt på dansk og filmer kun nogle meter fra atleten eller kun nogen meter fra

coachen.. dit atleten skal gå når ham ønsker få coaching.. Dette er vores skytter

ikke vane vid.. Men hvis vi kan få dem vane vid det så er det ikke noget ekstre

presse.. Da ved de hvordan de skal håndtere det..

2. Det er ikke særligt vigtigt.

3. Vi har ikke tidligere haft så stor medie bevågenhed

4. Vi havde håbet og delvist også forventet, at Ol deltagelsen kunne give et løft til

specielt dame-spillerne - og håbet blev indfriet og gav øget eksponering, som nok

var større end forventet, hvis Nanna og Nicole selv skulle svare. For herrerne var

der også øget interesse, men ikke i samme grad, da de i forvejen er eksponeret

mere i medierne. Her svarede den øgede interesse også omtrent til forventningen -

derfor den "lave" karakter.

Supplerende kommentarer

1. Det styrde vi meget godt når det passede ind i skytternes skeme.

2. Fordi det ikke er særligt vigtigt

3. Det kan opfattes som forstyrrende i perioder, men syntes det handler meget om

at vi har en dialog med medierne om en optimal planlægning i forhold til daglig

træning. Medierne kontakter nogle gange atleterne direkte og i disse situationer kan

det være forstyrrende

4. De medier vi havde med at gøre var meget forstående overfor vort behov for "

træningsro "

Supplerende kommentarer

1. Tror at jeg fået med det meste tidligere.. Der var problemer med dem den første

dag då de slet ikke følgde mine instruktioner. De fik en hård tillsægelse og sen

fungerede det godt resten af konkurrencedagene.

2.Ganske fint afbalnceret.

3. Vi fik virkelig god mediedækning - noget vi aldrig har oplevet tidligere

4. For herrernes vedkommende ramte vi forventningen, men da pigerne spillede

bedre end forventet (i forhold til VR placering) og begge var med fremme i top 10

undervejs i turneringen, så gav det ekstra opmærksomhed og megen TV-tid.

Supplerende kommentarer

1. Det var egentligen kun den første dagen.. dog ødelagte det ret meget.. I øvrigt

så handler det om at vi skal blive bedre til at håndter en favoritrolle - så gode er vi

nemlig nu så vi er favoritter og det er vores atleter ikke helt vane til på OL som

kun er vart 4 år og betyder så meget for vores aktive.. Vi er gode til at håndtere

det på konkurrencer som WC og EM som er vart år men OL er bare en helt anden

presse på.. Då det også kan gøre at man får en helt anden økonomisk situation

hvis man vinder en medalje også videre.. All denne sammenlagte presse (vigtig

konkurrence man kommer i historiebøgerne, mulighed til en god økonomisk bonus,

media - de siger at jeg er favorit- hvad så hvis jeg ikke lykkes, alle kan se mine

misstag på fjernsyn også videre) kan gøre at glasset vipper øver og pressen bliver

for stor...

2. Det er et spørgsmål om fællesstyring mellem pressestab, sportschef, trænere

og atleter. Dette virkede rigtigt godt.

3. Vi havde hele tiden en god dialog med medierne således at vore atleter ikke blev

forstyrret på uhensigtsmæssige tidspunkter. Samarbejdet kørte virkelig godt

4. Interviews efter runden - som godt kunne tage fra 15-45 minutter - var egentlig

OK og ikke forstyrrende. Mht. til TV-interviews før (Kjeldsen og Nanna/Nicole) tror

jeg det var lidt anderledes og måske kunne have været forstyrrende i nogen grad.

Kjeldsen havde meget lidt tid til forberedelse (1½ dag) og her blev det måske for

meget - selvom han er meget rutineret - når der både skulle presses pre-event

pressemøde og TV-studie ind dagen før første slag. For Nanna og måske særligt

Nicole (der også bruger megen tid/opmærksomhed på sociale medier) handler der

mere om, at de er unge, og selvom de gjorde det godt og måske selv ville sige, at

det ikke påvirkede dem - så kan det være med til at sætte forventningerne højere

end "vingerne kan bære".

Supplerende kommentarer

1. Havde ikke behov for mere rådgivning. Deremod har jeg behov indfør neste OL

at vi får i gang et godt samarbejde med media så de forstår hvad da kan gøre og

ikke gøre. Hvis jeg siger til dem at de ikke ska snakke lige bagom en atlet som

konkurrerer eller at de skal stå en bid i fra så skal de gøre det og ikke lave

tværtemod.. Det handler om at have respekt for hinandens arbejde og

præstationer..

2. Jeg havde rigtig god sparring med Jakob Andersen som også boede på Hotel

Real. I forhold til tidligere OL er det klart at foretrække at have funktionen tæt på i

det daglige. Både for at kunne vende mindre ting men også for at personen lærer

atleterne og sporten at kende, således at vedkommende kan give den bedste

sparring

3. Lars Hestbæk var en rigtig god sparrings partner både før og under OL

Supplerende kommentarer
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1. Synes det fungerede fint. Det var kun den der tingen med at jeg sagt ifra inden

OL at vores atleter ikke taler med media inden de konkurrerer helt klart. Det vil sige

efter finaler.. Men i øvrigt super.

2. Vi har været meget tilfreds med både DIF og TD's presseteam under OL. Der

var en rigtig god dialog og vi fik god sparring Vi er stadig uforstående over for den

evaluering af enkeltes atleters præstationer ved OL i Rio, som staben lavede i

medierne under OL. Vi har meget svært ved at se formålet med det, men det

forventer jeg at vi kan tage en snak om på et tidspunkt

3. Lars Hestbæk som var koblet på Dressur gjorde det virkelig godt

4. Christian var meget lydhør overfor min udfordring med at give Kjeldsen så

optimale betingelser som muligt i den korte tid vi havde, så vi fik fundet det bedste

kompromis.
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